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Kako so prve šolske dni in 
dogodke doživljali dijaki 1.č, si 
preberite v njihovih zapisih. 

Moj prvi dan v srednji šoli je bil 
krasen, a so se mi hkrati po glavi 
prepletala številna vprašanja. 
:(   Ali sem se odločila za pravo 
šolo? Se bom dobro ujela z 
učitelji in sošolci?  Čez par dni 
sem ugotovila, da sem naredila 

prav. Tudi  če sem po štirih dneh 
skoraj obupala nad vsem, sem 
nadaljevala. In izplačalo se je! 
Zelo mi je bilo všeč, kako so nas 
sprejeli 4. letniki. Obdarili so 
nas s čopičom in s podobo Vena 
Pilona. Seveda smo morali to 
nositi na vidnem mestu ves teden. 
Malo je bilo  stresno, če si pozabil, 
ker si moral pred celim razredom 

plesati Račke … Ampak, okej, 
bilo je zabavno! 

Meni je bil prvi šolski dan na 
tej srednji šoli zelo všeč. Čeprav 
»smo se nekaj časa iskale« po šoli 
- kje je katera učilnica – a smo se 
kmalu znašle in sedaj poznamo 
že skoraj celotno šolo. 

En teden pred začetkom šole me 
je bilo strah -  saj nisem vedela, 
kaj lahko pričakujem. Prvi šolski 
dan me je tudi skrbelo, kako 
bo. Potem pa sem se sprostila 
in uživala. Mislila sem, da bo 
dogodek ob krstu prvošolcev 
hujši, kot je bil, Na koncu pa mi 
je bil  všeč.

To je bila velika sprememba 
zame, ker sem se kar nenadoma 
znašla v novem okolju, obdana z 

veliko novimi obrazi. 

Kmalu pa je nastopil dan, ko 
smo imeli krst. Ni bil tako grozen, 
kot smo pričakovali; imeli smo 
samo medrazredno tekmovanje. 
Nobenega popisovanja in 
polivanja z vodo, na srečo!

Krst se mi je zdel zelo zanimiv 
in izviren. Zelo sem uživala, še 
posebno med plesom Račk – na 
koncu. 

Prvi šolski dan je bil zame res 
nekaj zelo stresnega. Obrnila 
sem nov list v knjigi življenja in 
se odpravila na srednješolsko pot. 
Kljub neprespani noči v dijaškem 
domu sem se v prvi šolski dan 
srednje šole  odpravila z velikim 
nasmehom, z novim zagonom in 

z novimi cilji. Spomnim se, da so 
me vsi gledali, saj sem bila seveda 
»nova«. Čeprav nas je bilo veliko v 
prvem letniku, sem opazila nekaj 
pogledov, za katere se mi je zdelo, 
da so oplazili le mene. Opazila 
sem tudi prijazne nasmehe in 
lepe pozdrave. Počutila sem se 
dobrodošlo. Pouk je bil seveda 
dolgočasen kot vedno v vsaki 
šoli. A se mi je v spomin vtisnilo 
kar nekaj prijetnih profesorjev. 
Prvi dan mi je bil dokaj všeč. In 
veselim se novih izzivov, ki mi jih 
prinaša srednja šola.

Pa nadaljujmo tako, sproščeno 
in veselo!

Prispevke svojih dijakinj 
zbrala in uredila razredničarka 

Metoda Malik.

Počitnice so se počasi bližale h 
koncu. Vsa vesela in z navdušenjem 
sem komaj čakala prvi šolski 
dan, da bom lahko zopet v 
šolskih klopeh pozdravila svoje 
profesorje. In seveda, veselila sem 
se tako svojih prijateljev, skupnih 
odmorov. In brez česa v šoli ne 
bi šlo? Šolske malice, ali kakor 
temu pravimo – topli obrok. A 
nekaj dni pred pričetkom šole 
smo tako dijaki kot tudi starši 
prejeli obvestilo o prenovi šolske 
kuhinje. Takoj so se mi po glavi 
porodila vprašanja, kako bo to 
vse skupaj potekalo, ali bo še 
vedno na voljo tako raznolika 
hrana. In že sem dočakala prvi 
šolski dan, ko sem na lastne oči 
videla, kako bo letos drugače. 
Tako sem izvedela vse odgovore 
na svoja vprašanja. Večnamenski 
prostor se je tako spremenil v 
kuhinjo in jedilnico. Sprva je bilo 
vse malce zgubljeno, »čudno«, 
novo. Ko sem stopila skozi 
vrata večnamenskega prostora, 
sem opazila, da so porcelanaste 
krožnike zamenjali za papirnate 
in železne vilice, žlice in nože za 

lesene. Pladnjev, na katerih smo si 
prinesli hrano, ni bilo. Sedaj pa si 
predstavljajte, kako s servirnega 
pulta do mize na enostaven način 
prinesti glavno jed, juho, sadje 
in sok? Zapleteno, priznam. A 
z malo truda in nekaj veščin to 
lahko uspe. 

Če pa se malo še osredotočim 
na okolje in moje mišljenje. Ja tudi 
o tem sem razmišljala, ko sem 
zagledala papirnate krožnike in 
lesen pribor. Koliko odpadkov bo 
nastalo tekom leta? Koliko dreves 
je za to potrebnih? Res da je ta 
material bolj prijazen do okolja 
kot plastičen. In opazila sem tudi, 
da je bila taka odločitev prava. 
Dostopne vode za umivanje 
krožnikov na določenem kraju 
ni, in najverjetneje je bila to ena 
in edina rešitev. Vem in upam, 
da nam bo dijakom z malo 
potrpljenja in truda to šolsko 
leto uspelo malce »potrpeti«, da 
bomo lahko kot četrtošolci še 
zadnje leto uživali v prijetnem in 
prenovljenem ambientu, z dobro 
šolsko malico.

Nika Koren, 3. č
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Prenova šolske kuhinje
Naša šola ima pomembno vlogo pri skrbi za prehrano dijakov. Vsak dan pripravimo 190 

zajtrkov, kosil in večerij ter dodatnih 300 obrokov med malico. Poleg tega smo odgovorni 
za kosila v obeh osnovnih šolah v Ajdovščini, kar pomeni še dodatnih 1000 obrokov. Zaradi 
pomanjkanja prostora smo se odločili za popolno prenovo in razširitev kuhinje. Da bi to 
uresničili, smo morali poiskati pomoč. Veseli smo, da nam je uspelo okrepiti svoje kadre, kljub 
trenutnemu pomanjkanju delavcev. Poleg tega smo se dogovorili z Ministrstvom za obrambo, 
da v letošnjem šolskem letu uporabljamo tudi kuhinjo v vojašnici v Vipavi. Pohvaliti moram 
sodelovanje z vojašnico na vseh ravneh, od kuhinjskega osebja do najvišjega odločevalca. Zelo 
sem zadovoljen, da so se naši kuharji in pomočniki dobro ujeli z vojaškim osebjem.

Prenova bo omogočila več 
pripravljalnih površin in 
sodobno opremo, vključno 
s »pametnimi« kotli, kar bo 
olajšalo pripravo. Po preučitvi 
stanja v šolskih kuhinjah 
po Sloveniji ugotavljamo, da 
bomo imeli eno izmed najbolj 
modernih kuhinj.

Vendar pa naši cilji na 
področju zagotavljanja prehrane 
za učence in dijake v naši dolini 
segajo preko zgolj obnove in 
posodobitve kuhinje. Zavedamo 
se, kako pomembna je prehrana 
za naše zdravje in dobro 
počutje, zato bomo okrepili 
svojo ponudbo, ki bo temeljila 
na lokalno pridelani hrani. Prav 
tako načrtujemo izobraževanje 
kuhinjskega osebja, še posebej 
glede sodobnih priprav jedi v 
moderno opremljenih kuhinjah. 
Želimo tudi vzpostaviti pogoje in 
spodbuditi, da bi se vsi zaposleni 
in dijaki dodatno izobrazili 
o zdravih prehranjevalnih 
navadah.

Reorganizacijo dela čutijo 
poleg kuharjev tudi drugi 
zaposleni. Hišnika sta prevzela 
prevoze hrane, kar nam do zdaj 
ni bilo treba početi. Dijaki se 
ne prehranjujejo več v dijaškem 
domu, ampak imamo za ta 
namen prilagojen večnamenski 
prostor. Veseli smo pomoči, ki 
nam jo je ponudila Osnovna 
šola Danila Lokarja Ajdovščina, 
saj organiziramo dnevno 
kar dva obroka v njihovih 

prostorih. Trudili se bomo čim 
bolj omiliti negativne vplive 
gradnje nove kuhinje v tem 
šolskem letu in poskrbeti, da 
se bo investicija zaključila do 
predvidenega datuma, to je v 
maju 2024. S ponosom bomo 
vstopili v naslednje šolsko leto s 
prenovljenimi prostori in novim 
znanjem o sodobni pripravi 
hrane v velikih razdelilnih 
kuhinjah. 

Andrej Rutar, ravnatelj

Dobrodošli, novi pilonovci in pilonovke!
14. septembra, smo 4. letniki pripravili krst novo pečenim pilonovcem in pilonovkam. Najprej 

so prestali preizkušnjo v splošnem poznavanju šole, kasneje v športnih igrah, kot zadnje pa so 
prišle na vrsti igre na področju glasbe. Vsi so se zelo dobro odrezali, vendar je na koncu slavil 2. 
b razred. Za zaključek je sledila še tradicionalna zaprisega ter prav poseben ples račk, saj kar 
večina dijakov ni upoštevalo navodil, ki smo jim jih podali 1. septembra, vendar so se tudi ob 
kazenskem plesu zelo pozabavali.

Z dogodkom kot je krst, želimo vsem novim dijakom naše šole pokazati, da je vsak dijak pomemben in 
sestavlja delček podobe naše šole. Prav vsakega sprejemamo z odprtimi rokami in nasmejanimi obrazi, 
saj vemo, da bodo te vrline tudi sami predali kasnejšim generacijam pilonovcev.

Letos malicamo malo drugače


